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EGYSZERŒSÍTETT JEGYZŐKÖNYV 

Készült Biatorbágy Város Képviselő-testülete Közmœvelődési Ifjúsági és Sport Bizottsága 2011. 
május 17-én 14 órakor megtartott üléséről 

A Bizottság az ülés kezdetén rövid munkalátogatást tartott a Peca-tó Sporthorgász Egyesületnél. 
A látogatáson részt vett az 5 bizottsági tag, valamint Kovácsháziné Katona Zsuzsa a Faluház 
részéről. Az Egyesület részéről Hegyi Pál elnök és Szanyi József titkár fogadták és tájékoztatták a 
bizottságot az egyesület munkájáról, terveiről, a Peca-tó és környezete állapotáról 

 
Jelen vannak:  Varga László a bizottság elnöke 

Fekete Péter bizottsági tag 9. napirendi pontig 
Barabás József bizottsági tag  
Kosáry János bizottsági tag 
Bodnár Lajos bizottsági tag 
dr. Kovács András jegyző 2. napirendi ponttól 
Tarjáni István polgármester 
Szakadáti László alpolgármester 
Mester László kommunikációs tanácsadó 7. napirendi ponttól 
Kovácsháziné Katona Zsuzsa Faluház, igazgató helyettes 
Nánási Istvánné vendég 4. napirendi pontnál 
Tüske Emil Biatorbágyi Tájvédő Kör 7. napirendi pontnál 
dr. Földvári Erika Titkárság, előadó 4. napirendi pontig 
Zsichla Gergely Titkárság, jegyzőkönyvvezető 

 

Varga László a bizottság elnöke köszöntötte a jelenlévőket. Megállapította, hogy a bizottság 
határozatképes 5 jelenlévő taggal. A Bizottság 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi napirendet fogadta el: 

Napirend 
1) A Peca-tavi munkalátogatás tapasztalatainak összegzése 
2) Rovásírásos helységnévtáblák kihelyezéséről 
3) Sport – szabadidő és mœvelődési térkép elkészítéséről 
4) Biatorbágy Város játszótereinek állapotfelméréséről 
5) A Magyar Ritmikus Sportgimnasztika Csapat 2011. Universiade-n történő 

támogatásáról 
6) A tavaszi Önkormányzati Sportnap rendezvény értékeléséről  
7) A Zöldút rendezvény értékeléséről 
8) A Majális rendezvény értékeléséről 
9) Gyermekbábos találkozó értékeléséről 
10) A Gyermeknapi rendezvény és a Trianon megemlékezés előkészületeiről 
11) Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének rendelet-tervezete a zajvédelem 

helyi szabályozásáról 
12) Az augusztus 20-i Szent István napi ünnepség előkészítése
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1) A Peca-tavi munkalátogatás tapasztalatainak összegzése 
A bizottság megvitatta a munkalátogatás tapasztalatait. A napirend kérdésében szavazás 
nem történt. 

2)  Rovásírásos helységnévtáblák kihelyezéséről 
A bizottság megtárgyalta és továbbtervezésre javasolta a bemutatott helységnévtábla tervet. 
Bodnár Lajos vállalta a grafikai tervek és nyomdai előkészítések megszervezését. 
A bizottság 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) javasolja, hogy az 
elkészült rovásírásos helységnévtábla látványtervei közül a második számú terv kidolgozása 
folytatódjon az arculati kézikönyv figyelembe vételével. 

3) Sport – szabadidő és művelődési térkép elkészítéséről 
A bizottság elnöke véleménye szerint a Bodnár Lajos által beterjesztett írásos anyagban 
felvetetteket külön kell választani a tervezett „térkép”-től. A térképnek egy általános és 
széleskörœ információ nyújtási funkciója van. A beterjesztett anyagban foglaltak viszont 
komoly kutató, felmérő munkát igényelnek és legfőképp a közmœvelődési és a sport 
koncepció felülvizsgálatához képezhet jó alapot. 
Bodnár Lajos vállalta a témával kapcsolatos kutatások, felmérések szervezését. Varga László 
vállalta a „térkép” elkészültének további előkészítését. 
A bizottság 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) támogatja a sport- 
szabadidő és mœvelődési térkép előkészítési folyamatát. 

4) Gyermekbábos találkozó értékeléséről 
A bizottság meghallgatta Nánási Istvánnét, a XIV. Koós Iván Gyermekbábos Találkozó 
szervezőjét a rendezvény megtartásával kapcsolatban. Nánási Istvánné felhívta a bizottság 
figyelmét az esemény anyagi nehézségeire, támogatások hiányára. A szerény körülmények 
között zajlott találkozó ellenére színvonalas produkciók jellemezték a gyermekbábos 
találkozót.  
A Bizottság 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) kéri, hogy a jövőre 
megrendezendő XV. Koós Iván gyermekbábos találkozót – a „kerek” évforduló miatt - 
kiemelt rendezvényként kezelje a Faluház. 

4) Biatorbágy Város játszótereinek állapotfelméréséről 
Barabás József javasolta, hogy a játszóterek felújítási munkálatainak időpontjai az önként 
jelentkezett személyekre legyen bízva. 
A bizottság tagjai közül Fekete Péter a Herbrechtingen térrel, Bodnár Lajos a Füzes-patak 
partjával, Varga László a Meggyfa utcai park rendbetételével kapcsolatos szervezési 
feladatokat vállalták. 
Bodnár Lajos a helyszínekre kihelyezendő mozgósító plakátok megírását vállalta. 
A bizottság elnöke kéri, hogy a javítási munkálatokkal kapcsolatos anyagok beszerzését a 
Polgármesteri Hivatal Városüzemeltetési és Beruházási osztálya végezze. 
Tarjáni István polgármester az anyagköltségek fedezetéül az intézményi felújítási keretet 
jelölte meg. 

5) A Magyar Ritmikus Sportgimnasztika Csapat 2011. Universiade-n történő támogatásá-
ról 
A bizottság a sportgimnasztika csapat támogatását a Városnapokon való fellépéshez 
kötötte, a rendezvényre tervezett keret terhére. Tekintettel, hogy a csapat nem tud részt 
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venni az eseményen, illetve más önkormányzati rendezvények vagy ünnepségek programjába 
a csapat bemutatója nem illeszthető a bizottság 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt 
jelen a szavazáskor), jelen feltételek mellett nem javasolja anyagilag támogatni a Magyar 
Ritmikus Sportgimnasztika Csapat 2011. Universiade-n történő szereplését. 

6) A tavaszi Önkormányzati Sportnap rendezvény értékeléséről  
A Bizottság megtárgyalta a napirendet. Összegezte a tapasztalatokat. A téma nem igényelt, 
így arról nem is született külön döntés. 

7) A Zöldút rendezvény értékeléséről 
A Bizottság megtárgyalta a napirendet. Összegezte a tapasztalatokat. A téma nem igényelt, 
így arról nem is született külön döntés. 

8) A Majális rendezvény értékeléséről 
A Bizottság megtárgyalta a napirendet. Összegezte a tapasztalatokat. A téma nem igényelt, 
így arról nem is született külön döntés. 

10) A Gyermeknapi rendezvény és a Trianon megemlékezés előkészületeiről 
A Bizottság megtárgyalta a két szervezés alatt álló rendezvény  
A Gyermeknapi rendezvényhez kapcsolódóan Tarjáni István és Mester László felvetették, 
hogy a napokban megkezdett bölcsőde-építkezésen tartson a képviselő-testület ünnepélyes 
alapkő letételt. Az ezzel kapcsolatos szervezés Mester László feladata. 
Varga László felvetette, hogy a Gyermeknapon átadandó „Örülünk, hogy megszülettél” 
plakett átadásához kapcsolódva minden évben közös facsemete ültetést lenne érdemes 
szervezni. Ennek részleteit a jövő évi ünnepséghez kapcsolódóan javasolja kidolgozni. 
A téma nem igényelt, így arról nem is született külön döntés. 

11) Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének rendelet-tervezete a 
zajvédelem helyi szabályozásáról 
A Bizottság 4 igen szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) támogatja, hogy 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének rendelettervezete a zajvédelem helyi 
szabályozásáról minél szélesebb körœ lakossági vélemény meghallgatásával szülessen meg. 

12) Az augusztus 20-i Szent István napi ünnepség előkészítése 
A Bizottság megtárgyalta Kovácsháziné Katona Zsuzsa szóbeli tájékoztatását. 
A téma nem igényelt, így arról nem is született külön döntés. 

Biatorbágy, 2011. május 20. 

Varga László 
bizottsági elnök 


